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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  35/2007 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  709/2007  

Στην Καλαµάτα σήµερα, την 29η Νοεµβρίου 2007, ηµέρα Πέµπτη και ώρα 8:00 µ.µ., στην 
αίθουσα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ηµαρχιακού Καταστήµατος της οδού Αριστοµένους 
αριθµός 28, συνέρχεται σε συνεδρίαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου Καλαµάτας, µετά 
την υπ΄ αριθ. 35/23-11-2007 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύµφωνα µε το 
νόµο. 
 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Καρατζέας Παναγιώτης,  
Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αθανασόπουλος Κων/νος, 3) Αλευράς ∆ιονύσιος, 4) Γιαννακούλας 
Γρηγόριος, 5) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 6) Ηλιόπουλος Ιωάννης, 7) Ηλιόπουλος Παναγιώτης, 8) 
Κλείδωνας Θεοφάνης, 9) Κοσµόπουλος Βασίλειος, 10) Κουδούνης Αργύριος, 11) Κουρκουτάς 
Γεώργιος, 12) Λαγανάκος Γεώργιος, 13) Μιχαλόπουλος Σωτήριος, 14) Μπάκας Ιωάννης, 15) 
Μπασακίδης Νικόλαος, 16) Οικονοµάκου Μαρία, 17) Παπαµικρούλης Παναγιώτης, 18) Πολίτης 
∆ηµήτριος, 19) Σπίνος Γεώργιος και 20)  Τσακαλάκου Σταυρούλα (προσέλευση στην υπ΄ 
αριθµ. 706 απόφαση).  
 
∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα, οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ. 1) Γουρδέας 
Ανδρέας, 2) ∆ικαιουλάκος Βασίλειος, 3) Καµβυσίδης Ιωάννης, 4) Μπάκας ∆ηµήτριος, 5) 
Νταγιόπουλος Γεώργιος, 6) Ράλλης Γεώργιος και 7) Τσερώνης Κων/νος.  
 
 
Στην συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων Πηγών, Αρτεµισίας, 
Νέδουσας, Λαδά, Λεϊκων, Μ. Μαντίνειας, Σπερχογείας, Ασπροχώµατος, Βέργας και Καρβελίου 
επειδή στην ηµερήσια διάταξη περιλαµβάνονται θέµατα που αφορούν στα Τοπικά 
∆ιαµερίσµατα. Από αυτούς παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων: 1) 
Αρτεµισίας κα Βασιλικάκη Γεωργία, 2) Νέδουσας κ. Βεργινάδης Νικήτας, 3) Λαδά κ. Βουτσής 
Γεώργιος, 4) Μ. Μαντίνειας κ. Κουµουνδούρος Νικόλαος, 5) Σπερχογείας κ. Περρωτής 
Παναγιώτης, 6) Ασπροχώµατος κ. Σπανός Αντώνιος, 7) Βέργας κ. Χειλάς Ευάγγελος και 8) 
Καρβελίου κ. Χρυσοµάλης Ιωάννης, ενώ δεν παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Τοπικών 
Συµβουλίων: 1) Πηγών κ. Αλάµαρας Πέτρος και 2) Λεϊκων κ. Βρυώνης Φώτιος.  
 
Στη συνεδρίαση προσκλήθηκε, σύµφωνα µε την υπ’ αριθ. 39/2007 απόφαση του ∆ηµοτικού 
Συµβουλίου, και ο επικεφαλής του συνδυασµού «∆ηµοτική Αγωνιστική Κίνηση Καλαµάτας» κ. 
Νικόλαος ∆ιασάκος, ο οποίος και παραβρίσκεται.  
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Γενικός Γραµµατέας του ∆ήµου Καλαµάτας κ. Παναγιώτης 
Κουτσογιαννόπουλος. 
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης παρουσία του ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα.  
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……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 6ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης 
µε τίτλο : 

Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του έργου «Ολοκλήρωση διάνοιξης και 
οδοστρωσία δρόµου Άνω – Κάτω Βέργας» . 

 
Εισηγούµενος το θέµα ο Αντιδήµαρχος Καλαµάτας κ. Σπίνος Γεώργιος αναφέρεται στην υπ’ 
αριθ. πρωτ. 27115/21-11-2007 εισήγηση της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του ∆ήµου 
Καλαµάτας 
 

«ΘΕΜΑ    :. ΕΓΚΡΙΣΗ 1ου ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΤΙΚΟΥ ΠΙΝΑΚΑ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 
 ΕΡΓΟ    :   ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ ∆ΙΑΝΟΙΞΗΣ ΚΑΙ Ο∆ΟΣΤΡΩΣΙΑ  
                   ∆ΡΟΜΟΥ ΑΝΩ – ΚΑΤΩ ΒΕΡΓΑΣ 
 
 
                     Σ Τ Ο Ι Χ Ε Ι Α      Ε Ρ Γ Ο Υ. 
 

1. ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟ∆ΟΤΗΣΗΣ                                    : ΣΑΤΑ 
2. ΕΓΚΕΚΡΙΜΕΝΗ ΠΙΣΤΩΣΗ                                       : 150.000 € 
3. ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΜΕΛΕΤΗΣ                              : 233.631,18 € µε Φ.Π.Α             
4. ΑΠΟΦΑΣΗ ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ ΟΡΩΝ ΚΑΙ ΣΥΝΤΑΞΗ 

∆ΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ∆ΗΜΟΠΡΑΣΙΑΣ                               : 491/2006 αποφ. ∆.Ε 
5. ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ∆ΙΕΝΕΡΓΕΙΑΣ ∆ΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ      : 12/12/2006 
6. ΕΓΚΡΙΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ ∆ΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ                  : 578/2006 απόφ. ∆.Ε 
7. ΕΠΙΒΛΕΠΟΝΤΕΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ           : ΚΟΡΟΜΗΛΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
8. ΑΝΑ∆ΟΧΟΣ                                                             : ΜΕΓΓΟΣ ΗΛΙΑΣ Ε.∆.Ε 
9. ΕΚΠΤΩΣΗ ΕΡΓΟΛΑΒΙΑΣ                                        : 2 % 
10. ΠΟΣΟ & ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΥΠΟΓΡΑΦΗΣ ΤΗΣ  

ΣΥΜΒΑΣΗΣ                                     :      228.958,56  € µε Φ.Π.Α την 22/2/2007 
11.  ΣΥΜΒΑΤΙΚΗ ΠΡΟΘΕΣΜΙΑ ΠΕΡΑΙΩΣΗΣ               : 120 ηµερολογιακές ηµέρες 
12.  1η ΠΑΡΑΤΑΣΗ                                                  : µέχρι 20-9-07 µε την 453/2007  
                                                                                           απόφ. ∆.Σ.  
      2η ΠΑΡΑΤΑΣΗ                                                  :µέχρι 20-12-07 µε την 611/2007  
                                                                                            αποφ. ∆.Σ.                                                                                          

      13. ΑΠΟΡΟΦΗΣΗ                                                    :4ος λογαριασµός 162.244,08 € 
 
 
 

Ε   Ι   Σ  Η  Γ  Η  Σ  Η   
 
       Σας υποβάλλουµε τον 1ο Α.Π.Ε. του ανωτέρω έργου συνταγµένο και θεωρηµένο από την 
Τεχνική Υπηρεσία ΤΟΥ ∆ήµου Καλαµάτας. 
       Το αδιάθετο ποσό των απροβλέπτων δαπανών ανέρχεταις το ποσό των0,00€. 
       Ο 1Ος Α.Π.Ε. είναι ισόποσος της αρχικής σύµβασης. 
      Η σύνταξη του 1ου Α.Π.Ε. οφείλεται σε διαφορές ποσοτήτων που προέκυψαν και 
εντάχθηκαν για κατασκευή και που αναλυτικά αναφέρονται στην τεχνική έκθεση του Α.Π.Ε.   

 
                                                 Π  Ρ Ο Τ  Ε Ι Ν Ο Υ Μ Ε  
 
                                                    
      Την έγκριση του 1ου Α.Π.Ε. σύµφωνα µε τις διατάξεις  

1) του αρθρου  4 του Ν. 2372/96 
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2) του άρθρου 43 & 5 του Π.∆. 609/85 
3) του άρθρου 4 του Ν. 3481/06 

 
 
  
                                                                                           Καλαµάτα 16 -  11-  07  
 
  Ο ΕΠΙΒΛΕΠΩΝ                            Ο ΤΜΗΜΑΤΑΡΧΗΣ                 Ο ∆/ΝΤΗΣ Τ.Υ ∆ΗΜΟΥ 
ΚΟΡΟΜΗΛΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ            ΝΤΟΓΚΑΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ       ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
ΤΕΧΝ. ΠΟΛ. ΜΗΧ/ΚΟΣ                ΠΟΛΙΤΙΚΟΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ        ΠΟΛΙΤΙΚΟΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ                                                    
 
 
 
ΚΟΙΝ/ΣΗ : Τ.Υ. ∆ΗΜΟΥ 
 
ΣΥΝ/ΝΑ:   Τεύχος Α.Π.Ε.» 

 
 
Ακολουθεί διαλογική συζήτηση ως εξής: 

 
Βάσει της µελέτης το έργο φτάνει στην 
ολοκλήρωσή του. Όµως πρέπει να 

επισηµάνω δύο πράγµατα. Τη στιγµή που ενώνεται µε το υπάρχον δίκτυο ο δρόµος αυτός είναι 
αγροτικός και αρκετά στενός και κινούνται µόνο αυτοκίνητα µικρού βάρους. Θα πρέπει επειδή 
αυτή για µας είναι η πρώτη φάση του δρόµου, να βγει εκτός οικισµού και να γίνει η δεύτερη 
φάση. Εδώ εµπλέκεται η πυροσβεστική υπηρεσία και το δασαρχείο. Ήδη πρέπει να έχουν 
στείλει στον κ. ∆ήµαρχο υποµνήµατα για το θέµα αυτό. Η απάνω Βέργα εξελίσσεται και γίνεται 
ένας οικισµός που σύντοµα θα είναι επισκέψιµος από πολύ κόσµο. 

 
Είναι ένας αναγκαίος δρόµος που ασφαλώς εξυπηρετεί και που ασφαλώς πρέπει 
να συνεχισθεί και να ολοκληρωθεί. Αλλά δεν πρέπει να είµαστε και εξαιρετικά 

υπερήφανοι για κάποια πράγµατα που συνέβησαν εκεί. Και δίνω την κατηγορηµατική 
διαβεβαίωση ότι στην προσπάθεια συνέχισής του θα είµαστε ποιο προσεκτικοί και σε σχέση µε 
το περιβάλλον και σε σχέση µε τα καλντερίµια τα παραδοσιακά. Το κόστος το οποίο θα 
απαιτηθεί ο ∆ήµος πρέπει να το καταβάλει διότι δεν έγιναν όλα µε τον καλλίτερο τρόπο. ∆εν 
είναι ότι το καλλίτερο σε µία περιοχή η οποία και φιλοδοξεί και πρέπει να είναι τουριστική, να 
µην την εντάσσοµε στο γενικότερο µπάχαλο που έχει συµβεί σ΄ αυτό το όµορφο βουνό. ∆εν 
µπορούµε να κάνουµε περισσότερο εµείς παρά να κλείσουµε τις πληγές που υπάρχουν και µε 
µεγαλύτερη προσοχή, µε την απαιτούµενη προσοχή, σεβόµενοι την παράδοση και το 
περιβάλλον να συνεχίσουµε. 
 

 
Η Βέργα είναι το µοναδικό διαµέρισµα του ∆ήµου Καλαµάτας που 
επικοινωνεί µεταξύ της µέσω άλλου ∆ήµου. Μέσω άλλου ∆ήµου επικοινωνεί 

η πάνω µε την κάτω Βέργα, του ∆ήµου Αβίας. Και επιτέλους µην υπερβάλουµε, γίνονται 
δρόµοι βεβαίως να εξυπηρετηθεί ο κόσµος, δεν κόπηκαν δένδρα µεγάλα ψηλά, θάµνοι είναι 
εκεί πέρα, ένα καλντερίµι, να επισκευασθεί. Βάλτε το στο νέο τεχνικό πρόγραµµα. 

 
Όλοι αυτοί που κόπτονται τώρα για το καλντερίµι τόσα χρόνια κανείς δεν έχει 
µιλήσει ότι από το κοµµάτι και µετά το καλντερίµι δεν υπάρχει καν. Αυτό το 

καλντερίµι κατέληγε στο δρόµο, στα πρώτα 500 – 600 µέτρα ήδη έχει καταπατηθεί και έχει 
οικοδοµηθεί δυστυχώς και κόπτονται όλοι για το επάνω που δεν φαινόταν και καθόλου. 
 
 

ΧΕΙΛΑΣ (Πρόεδρος τοπικού συµβουλίου Βέργας): 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΜΠΑΚΑΣ ΙΩΑΝ.: 

ΣΠΙΝΟΣ: 
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Τα µέτρα του καλντεριµιού που έχουν καταστραφεί και πιστεύω ότι µπορούµε να τα 
φτιάξουµε δεν είναι πάνω από 25 µέτρα. Τώρα όσον αφορά για αυτό που λέω, το 

οδικό δίκτυο να βγει εκτός οικισµού, εκεί δεν υπάρχει καθόλου καλντερίµι, υπάρχει µόνο άγρια 
βλάστηση. 
 

 
Κανείς δεν αµφισβητεί σε αυτή την αίθουσα την αναγκαιότητα της σύνδεσης 
όλων των οικισµών της Βέργας. Και κανείς δεν είπε ότι η προσπάθεια η οποία 

αναλήφθηκε δεν είναι προς την ορθή κατεύθυνση, εννοώ της σύνδεσης. Πήρα το λόγο δύο 
φορές επειδή υπάρχει µία εµπλοκή και από όργανα θεσµοθετηµένα πέραν της Μεσσηνίας. 
Ξέρετε κε Πρόεδρε και τις σχετικές επιστολές οι οποίες έχουν έρθει εδώ, για να διαβεβαιώσω 
ότι ο ∆ήµος Καλαµάτας θα συµµορφωθεί πλήρως, απολύτως στις κατευθύνσεις που µας 
δίδονται από υπερκείµενα θεσµοθετηµένα όργανα και το έργο θα συνεχισθεί µε απόλυτο 
σεβασµό στην παράδοση, στα τεχνικά παραδοσιακά έργα όπως είναι το καλντερίµι και στο 
περιβάλλον. 
 

 
Να συνεχισθεί η χρηµατοδότηση του έργου γιατί η Βέργα το αξίζει. 
 

 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µετά από  διαλογική συζήτηση, αφού λαµβάνει υπόψη του τα 
προαναφερόµενα,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι      Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 

Εγκρίνει τον 1ο ανακεφαλαιωτικό πίνακα εργασιών του έργου  «Ολοκλήρωση 
διάνοιξης και οδοστρωσία δρόµου Άνω – Κάτω Βέργας»» όπως αυτός έχει 
συνταχθεί από τη ∆ιεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών ∆ήµου Καλαµάτας, έχει 
υπογραφεί από τον ανάδοχο ¨ΜΕΓΓΟ ΗΛΙΑ¨ Ε.∆.Ε. και έχει θεωρηθεί από τον 
∆ιευθυντή της Τεχνικής Υπηρεσίας του ∆ήµου Καλαµάτας.  
 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ  Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 

ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

ΤΟΥ ΤΟΠΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

Καρατζέας Ν. Παναγιώτης 1. Αθανασόπουλος Κων/νος Χειλάς Ευάγγελος  

 2. Αλευράς ∆ιονύσιος   

 3. Γιαννακούλας Γρηγόριος   

 4. Ηλιόπουλος Αθανάσιος  

 5. Ηλιόπουλος Ιωάννης  

 6. Ηλιόπουλος Παναγιώτης  

 7. Κλείδωνας Θεοφάνης  

 8. Κοσµόπουλος Βασίλειος  

 9. Κουδούνης Αργύριος  

 10. Κουρκουτάς Γεώργιος  

ΧΕΙΛΑΣ: 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΜΠΑΚΑΣ ΙΩΑΝ.: 
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 11. Λαγανάκος Γεώργιος  

 12. Μιχαλόπουλος Σωτήριος  

 13. Μπάκας Ιωάννης  

 14. Μπασακίδης Νικόλαος  

 15. Οικονοµάκου Μαρία  

 16. Παπαµικρούλης Παναγιώτης  

 17. Πολίτης ∆ηµήτριος  

 18. Σπίνος Γεώργιος  

 19. Τσακαλάκου Σταυρούλα  
 

Ακριβές Απόσπασµα 

Καλαµάτα,  7 ∆εκεµβρίου 2007 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 

ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ν. ΚΑΡΑΤΖΕΑΣ 
 

 

 


